A chairde,

Taimid ana-shasta sa Phobalscoil go bhfuilimid tar éis teacht trid an gcéad
téarma slan sabhailte agus an scoil fés ar oscailt. Ta gach duine ar fhoireann
na scoile ag déanamh a mile dicheall freastal ar na daltai go hoideachasuiil
agus iad a threoru 6 thaobh Covid 19 de chomh maith. Taimid ana-bhuioch
do na tuismitheoiri ar fad ata tar éis glaoch ar an scoil ag lorg comhairle,
daltai a bhi breoite a choimead age baile, daltai a thabhairt le tastail agus an
scoil a choimead ar an eolas.

Bain taitheamh as an mbriseadh mean téarma agus taimid ag suil le gach
duine a fheiscint aris ar an 2 Samhain.

We are delighted to have come through the first term with everyone safe, and
the school still open. The school staff are all doing everything in their power
to continue to serve the educational needs of the students while guiding
them with regard to Covid 19 protocols. We are extremely grateful to all the
parents that have contacted the school seeking advice, have kept sick
students at home, have taken students for testing and have kept the school
fully informed.

Enjoy the mid term break and we look forward to welcoming everyone back
to school on November 2nd.

Le buiochas,

Eamonn Mac Muiris
Priomhoide



